

## **FAB UNİVERSAL BOYA RƏNGLƏNDİRİCİ (395)**

**MƏHSUL HAQQINDA: FAB UNİVERSAL BOYA RƏNGLƏNDİRİCİ (395)** su və sintetik tərkibli ağ dekorativ boyaları rəngləndirmək üçün istifadə olunur. Yüksək rəngləndirmə gücü ilə istənilən rəngi əldə edə bilməsini təmin edir. **FAB UNİVERSAL BOYA RƏNGLƏNDİRİCİ (395)** konsentrat pigment pastasıdır, buna görə də tək başına istifadə edilə bilməz, sadəcə boya və digər örtücü vasitələrə əlavə edilərək istifadə edilməlidir. Ton fərqi yaranmaması üçün rəngləndirilmiş boyaların tam qarışdırılaraq istifadəsi məsləhət görülür. Rəngləndirilən boyanın tərkibindəki titan dioksidin (TiO<sub>2</sub>) miqdarına görə fərqli rəng tonları alınə bilər.

**XÜSUSİYYƏTLƏRİ: FAB UNİVERSAL BOYA RƏNGLƏNDİRİCİ (395)** klassik rəngləndirmə sistemlərindəki kimi rəngli boya olmayıb, işıq və xarici təsirlərə dayanıqlılığı yüksək olan, universal, konsentrat pigment pastasıdır. Hər növ boya və örtücü vasitəsinin xüsusiyyətini pozmadan rəngləndirə bilər. Qutu içində qurumaz.

**TƏTBİQİ:** İstifadədən öncə şüşə qüvvətli çalxalanmalıdır. Rəngləndiricilər, su əsaslı boyalara maksimum 10%, sintetik əsaslı boyalara 4% miqdarında əlavə edilməlidir. Ağ boyaya, əvvəlcə rəngləndirici, daha sonra həlledici əlavə edilməlidir. Rəngləndiricinin qutusu boşaldıqdan sonra içində qalan rəngləndirici boyanın özü ilə çalxalanaraq boyaya əlavə edilməlidir.

**XƏBƏRDARLIQ: S2** Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın. **S46** Udulduqda dərhal həkimə müraciət edin, qarlaşma və ya etiketi göstərin.

**SAXLANMA MÜDDƏTİ:** 2 ildir. İdeal saxlanma temperaturu +10°C ilə +20°C arasındadır. (ağzı açılmamış orijinal qutuda, sərin yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə).

**SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.**

## **FAB UNIVERSAL PAINT COLORANT (395)**

**DESCRIPTION:** FAB UNIVERSAL PAINT COLORANT (395) is used for coloring water-based and synthetic based decorative white paints. Due to its coloring power it provides obtaining any necessary color. FAB UNIVERSAL PAINT COLORANT (395) is a pigmented concentrate paste. That is why it cannot be used as paint itself. It can only be used by adding to paints and other covering materials. To escape appearing different shades it is recommended to mix paint carefully before use. The different shades of color can appear depending on the amount of Titanium Dioxide (TiO<sub>2</sub>) being in its content.

**FEATURES:** FAB UNIVERSAL PAINT COLORANT (395) is different from classic coloring systems, a new generation paint colorant, highly durable to lights and other external influences, universal, concentrate and pigmented paste. Colors all types of paints keeping their original characteristics.

**APPLICATION:** Thoroughly mix the glass before use. Add 10% of colorants to water-based and 4% to synthetic paints. White paint should be mixed with colorants before thinners. The rest parts of the colorants left in unloaded glass should be stirred with paint itself and added to the paint.

**WARNING:** S2 Keep far from children. S 46 If swallowed immediately call for a doctor and show him the box or label.

**SHELF LIFE:** 2 years. The ideal storage temperature is between +10°C and +20°C. (In an unopened original container in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays).

**THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.**

## **FAB UNIVERSAL (395) – УНИВЕРСАЛЬНЫЙ ПИГМЕНТ.**

**О ПРОДУКТЕ:** **FAB UNIVERSAL (395)** используется для пигментации белых декоративных красок на водной и синтетической основе. Благодаря высокой окрашиваемой способности возможно получить любой желаемый цвет. **FAB UNIVERSAL (395)** является концентрированной пигментной пастой из-за чего не может быть использован как отдельная краска, а только путем добавления к краскам и другим покрытиям. Для предотвращения появления разных оттенков рекомендуется окрашивать всю используемую краску. В зависимости от количества диоксида титана ( $\text{TiO}_2$ ) в составе окрашиваемой краски, могут получиться разные оттенки.

**ОСОБЕННОСТИ:** **FAB UNIVERSAL (395)** – универсальная концентрированная пигментная паста, не являющаяся цветной краской как в классических системах пигментации, обладающая высокой устойчивостью к свету и прочим внешним факторам. Окрашивает любого рода покрытия и краску не меняя их особенностей. Не твердеет в оригинальной упаковке.

**ПРИМЕНЕНИЕ:** тщательно взболтайте флакон перед применением. **FAB UNIVERSAL (395)** добавляется в эмульсии максимум 10%, а в синтетические краски максимум 4%. В белую краску сначала добавляют пигмент а затем растворитель. После опустошения флакона оставшееся взболтать небольшим количеством окрашиваемой краски и добавить в краску.

**СРОКИ ХРАНЕНИЯ:** 2 года. Идеальная температура хранения между  $+10^\circ\text{C}$  и  $+20^\circ\text{C}$  (при условии хранения в закрытой оригинальной упаковке, прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей и мороза).

**МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:**

S 2 держите вдали от детей.

S 46 При проглатывании немедленно обратиться к врачу и показать этикетку.

**ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.**